
Referat FAU-møte for Midtun skole
Tid: Tirsdag 11.01.2022 kl. 19.00-20.30

Sted: Midtun Skole

Tilstede:
1. trinn Jade Serine Daltveit, Svein Åge Kinn (ikke tilstede)
2. trinn Dorina Sula (ikke tilstede), Hilde Katrin Ryland (ikke tilstede)
3. trinn Hilde Langhelle, Christina Koos (ikke tilstede)
4. trinn Henriette Thomsen Hanestad, Katarina Lindøen-Kjellnes
5. trinn Joanne Vaardal-Lunde, Camilla Larsen-Haukeland (ikke tilstede)
6. trinn Kjersti  G. Norheim, Hanne Eline Ludvigsen (ikke tilstede)
7. trinn Siv Vikestrand Asphaug, Silje Lien

For Midtun skole: Rektor Trond Sandal

Saksnr Sak Innhold Notat
20-21/22 Godkjenning

av innkalling
Godkjent innkalling.

21-21/22 Rektor
informerer

Siste nytt fra skolen 1. Mobilhotell: Vurdere hvordan
foreldrene stiller seg til det? Tidligere
har det vært rutine å ha mobil i sekken,
nå ønsker rektor å åpne opp for bruk av
mobilhotell i stedet.
Følges opp senere når mer info
tilgjengelig.

2. Covidsituasjonen: Før jul var det veldig
mye smitte. Det har avtatt, og det er
ikke rapportert smitte på noen trinn pr
tidspunkt. Kjører gult nivå på skolen,
men vi er fortsatt streng på å holde på
kohorter. Skolen har delt opp
friminuttene fremdeles for å begrense
spredning av corona. Det var dessverre
mye “siste liten” endringer før jul, og
retningslinjer og råd som endret seg
hastig dessverre. Ansatte har gått med
munnbind inne i bygget i gangene, men
de har vært unntatt inne i
undervisningstimen.
Tatt til orientering

3. Diverse
a. Leirskole for 7 trinn neste uke

går som normalt.
b. Den offisielle åpning av skolen

blir utsatt. Mulig ny dato rundt



mars/april. Representanter fra
fau blir invitert til åpningen.

c. Kvalitetsoppfølgingen. Kurs for
FAU-representanter ble avlyst
og er erstattet med en film. Dato
for kvalitetsoppfølging på
Midtun skole er 24.2.2022

d. Vi vurderer formen på
forskjøvet skoledag. Kommer
tilbake med mer info når vi har
dette på plass. Avventes til
oppdateringer på
Covidsituasjonen

Tatt til orientering
22-21/22 Runde rundt

bordet
Spørsmål til rektor?

Er det kommet
saker fra foreldre?

Status på tidligere diskuterte forhold:
1. Situasjonen med uoversiktlige

situasjoner ifm kjøringen over broen?
-Rektor mener at dette har bedret seg.
Langt færre kjører over broen.
Taxiselskaper vil følges ytterligere opp
og om ikke forhold bedrer seg bør det
vurderes tiltak. Broen skal utvides, men
arbeidet har blitt utsatt. Fortauet blir 3
meter bredt i den forbindelse.

2. Elevundersøkelsen og
foreldreundersøkelsen skal opp i SU ila
januar. Det blir et digitalt møte.

3. 28 januar blir vanlig dag i stedet for
planleggings dag  grunnet flyttingen av
planleggingsdag rett før jul.

4. Standardisert kommunikasjon mellom
skole og foreldrene: Dette er tatt opp i
ledergruppen nå, og det vil bli videre
jobbet med fremover i ledergruppen på
hvordan man skal jobbe med
kommunikasjon.

Innmeldte saker fra ulike trinn:
3 trinn og 1 trinn foreldre spør: hva skal barna
gjøre om de finner sprøytespiss på
skoleplassen. Er dette tatt opp i klassen?
Rektor melder at de får inn en del brukerutstyr.
Det er viktig at dette blir tatt opp med lærer om
barna finner noe. Rektor melder at dette skal
taes opp igjen på trinnene. Det er god dialog
med skole og Mo-Senteret.



6 trinn: Natteravn spørsmålet stilles på nytt og
6 trinn tar dette opp med Hop skole med
Kjersti  G. Norheim.
Fau tar opp igjen saken på neste fau møte.
Kjersti sjekker opp status med Hop skole

23- 21/22 Foreldremøter
med
dialogspill
våren 2021

Status planlegging

- kontakt med
klassekonta
kter utført?

- kontakt med
lærere på
hvert trinn
utført?

Info om tidligere
benyttet dialogspill

Rektor melder at det har vært diskusjon
hvordan dialogspillet skal gjøres. Det er
ønskelig at lærerne kan bli med i
planleggingen på hvilke tema som bør taes
opp. Lærerne ønsker å bli med i planleggingen.

Innspill fra FAU er at det ikke er ønskelig at
lærerne kun er med i planleggingen.Det er
ønskelig for foreldre at det er et sosialt
foreldremøte på våren der lærerne deltar.  Dette
blir tatt opp igjen i ledergruppen.

Fau representant tar kontakt med klassekontakt
for å arrangere dialogspill.

Dialogspillet: Man deles i grupper og får ulike
tema som kan diskuteres i grupper. Det ligger
og en mappe på Fau om man trenger innspill.
Klassekontaktene er ansvarlig for
gjennomføringen av dette.

24- 21/22 Skoledisko I årshjul planlagt til
februar

Beslutte
planlegging og
muligheter for
gjennomføring

Vi avventer til det gule nivået forsvinner før
man begynner planleggingen igjen. Alt var
opprinnelig ferdig planlagt. Blir holdt i av 5
trinn som er ansvarlig for skoledisko. Blir tatt
opp igjen på neste fau møte.

25- 21/22 Eventuelt Saker på eventuelt

- bruk av
FAUmail

- status
nettvettarran
gement/
politiet

- annet?

-Leser man e-post inne på fau så legg gjerne
e-posten til ulest status etterpå.

-Man bør ha gode rutiner for overlevering ved
nye fau representanter. Fau representanter bør
velges på sommeravslutningen.

-Leder har kontaktet politiet for arrangement
rundt nettvett, ikke fått svar så purrer opp.

-Hva er pliktene til Fau representanter ifm
kommunikasjon til foreldregruppe? Man kan
informere på fbookside om at møtet er avhold
og legge ut link til siden på Bergen kommune
evt pdf kopi av referat.

26-21/22 Møtedatoer og
avslutning

Avtale møtedatoer
for resten av året

Besluttede møtetidspunkt for resten av
2021/2022 for FAU:



15.feb kl 19-2030

29.mars kl 19-2030

10.mai kl 19-2030


